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Association for Geoconservation, Hong Kong






香港地貌岩石保育協會

2017-2018度會員大會投票授權書
本人 _________________________ 為香港地貌岩石保育協會會員 (會員號碼：______________  )，茲委任大會主席為本人的代表，代表出席該會於2017年2月 27日召開之2017 - 2018年度會員大會及任何有關之延會，就會議之有關議決案及所討論之事項投票，代表人可酌情決定如何投票或放棄投票。
會員簽署：_______________________________

日期：　
年
月
日

附註：
1. 請以正楷填寫閣下全名。
2. 本投票授權書內之任何更改，均須由簽署人簡簽示可。
3. 此投票授權填妥簽署後, 必須不遲於2017年2月25日下午5時前或延期召開會議（視乎情況而定）指定舉行時間48小時前電郵至 membership@rocks.org.hk，方為有效。
Association for Geoconservation, Hong Kong
2017-2018  Biennial General Meeting Proxy Form
I, __________________, being a member of Association for Geoconservation, Hong Kong, (Membership No. ________________) hereby appoint the Chairman of the Meeting as my proxy to attend and vote on my behalf at the Association’s Biennial General Meeting to be held on 27 Feb, 2017 and at any adjournment thereof. The proxy will at his/her discretion vote as he/she thinks fit or abstain from voting in relation to all resolutions and all business of the Meeting. Dated this day of 
_______________ .

_____________________________

(Signature of member)
Notes:

1. Please insert full name in BLOCK LETTERS.
2. Any alteration made to this proxy form must be initialled by the Member signing the form.
3. To be valid, this proxy form must be duly completed, signed and emailed to membership@rocks.org.hk on or before 5:00 pm on 25/02/2017 or not less than 48 hours before the time appointed for holding any adjourned meeting (as the case may be).
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